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WO.0002.9.2023.J.W. 
 

Protokół Nr LIII/2023 

z obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 27 września 2023 r. 

VIII kadencji 2018 – 2023 przedłużonej do 30 kwietnia 2024 r. 

 
 Obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyły się w dniu 27 września 2023 r. w Kinie 

Podzamcze w Otmuchowie ul. Rynek 7, rozpoczęły się o godz. 800, zakończyły ok. godz. 830. Obrady 

prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 

Przewodniczący otworzył obrady wypowiadając formułę o treści „Otwieram obrady LIII sesji Rady 

Miejskiej w dniu 27 września 2023 r.  VIII kadencji.  

 

Ad 2.  

Przy ustawowym składzie Rady - 15 radnych, w obradach udział brało 14 radnych, co stanowi 

o prawomocności obrad i podejmowanych uchwał. Nieobecny radny Dawid Golonka. Lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu.   
 

Ad 3.  

Sekretarzem obrad została radna: Bożena Stąpor 

Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 
 

Ad 4. 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2023 rok; 

2) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Uwag, wniosków, zapytań do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Ad 5. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 6.   

Burmistrz poinformował o spotkaniach, które odbyły się w okresie między sesjami. Na Konwencie 

26 września br. omawiano budowę Hospicjum w Nysie przy ul. Wojska Polskiego. Opracowano 

dokumentację, wartość zadania to 24 mln zł. Hospicjum będzie na 30 miejsc. Poproszono gminy 

o partycypację w koszty. 12 mln zł to udział własny Stowarzyszenia. Każda z gmin miałaby partycypować 

w kosztach w kwocie 300 tys. zł przez okres 4 lat, czyli 1 mln 200 tys. zł. Informuję Radę, że może tak być, 

choć nie jest to tak, jak byśmy chcieli. Inwestycja ta jest niewątpliwie potrzebna. Tu wyliczenia wskazują 

jednak, że jedno łóżko to 800 tys. zł. My budujemy DPS na 50 osób, a koszty poniesione dotychczas to 

6 mln 193 tys. zł. Subregion – spotkanie miało miejsce 5 września, rozmawialiśmy o przydziale środków. 

Odbyły się dwie rady budowy Skalnika. Rozpoczęcie roku szkolnego. Gmina podpisała umowę na wywóz 

nieczystości na 4 lata. 21 września odbyło się pierwsze posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego, Radę 

Miejską reprezentuje tu radny Waldemar Wąsowicz. Inwestycje i złożone wnioski: złożyliśmy wniosek 

remont kościoła w Kałkowie z Polskiego Ładu. PSZOK został odebrany i jest pozwolenie na użytkowanie – 
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kwota wypłacona z promesy ponad 2 mln zł. plus wkład własny gminy, dofinansowanie wpłynęło i jesteśmy 

na etapie rozliczania . Ochrona bioróżnorodności biologicznej  to utworzenie ścieżek przyrodniczych , nowe 

nasadzenia itp. na Palcu Partnerstwa . Wydatki to ponad 1 mln 600 tys. zł. Kwota dofinansowania 1 mln 

311 zł. W listopadzie otwarcie. Zakończono budowę drogi w Janowej. Budynek komunalny 

w Maciejowicach został zasiedlony w 80%. Budowa pumptracka. Remont kompleksu ORLIKA przy 

ul. Jagiełły. Boisko z zadaszeniem przy ul. Karkowskiej, przy Zespole Szkół – program Olimpia. Wnioski 

złożone: dofinansowanie do DPS; modernizacja obiektów sportowych – stadion; drogi w mieście i gminie – 

przebudowa; II etap Zamku – elewacja, zabezpieczenie P.POŻ; most – przebudowa; rewitalizacja 

i przebudowa ścieżek rowerowych – z Subregionu; przedszkole w Kałkowie – rozbudowa; budowa 

przedszkola na Łokietka w Otmuchowie; budowa boiska w Wójcicach – remont szkoły; termomodernizacja 

szkoły w Kałkowie. Pół roku zostało do końca kadencji , więc trzeba przygotować budżet na rok przyszły. 
 

Ad 7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

 

Burmistrz zgłosił Autopoprawki do zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2023 rok oraz do zmiany uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

1) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2023 rok; Autopoprawka 

 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2023 rok. 

Uchwała Nr LIII/504/2023 stanowi załącznik do protokołu.  
 

2) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Autopoprawka 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid    

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr x   

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid    
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
Uchwała Nr LIII/505/2023 stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad 8. 

Radny Napora zapytał czy dywanik asfaltowy wzdłuż jeziora ma okres gwarancyjny. 

Burmistrz odpowiedział, że dywanik został zgłoszony i jest kaucja. 

Radna Stąpor zakomunikowała, że wykonawcy zrobili szkodę i nie można się doprosić o wywiezienie gruzu. 

Burmistrz odpowiedział, że będą musieli to zrobić i tego dopilnujemy. 

Radny Warchał zwrócił uwagę, że tam będzie dochodziło bez przerwy do szkód, ponieważ tam jest glina, 

musieliby to utwardzić głęboko. 

Burmistrz odpowiedział, że mamy 5 letnią gwarancję i ma być wykonane tak, żeby było dobrze zrobione.  

Radny Napora zapytał, czy na części ul. Ogrodowej będzie trylinka kończona. 

Burmistrz odpowiedział twierdząco i dodał, że w tej chwili nie ma pracowników brukarzy. Trylinka ul. 

Ogrodowa i Traugutta. 
 

Ad 9. 

Przewodniczący poinformował, że wobec wyczerpania porządku obrad, zamyka sesję wypowiadając 

formułę o treści:  

„Zamykam obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie, w dniu 27 września 2023 r.” 

 

Sekretarz obrad: Bożena Stąpor 

 
Protokołowała J. Wiktorowska 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady 

 

                                            Stanisław Zaczyk 

 

 

 

 

Górski Zbigniew x   

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał x   

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   


